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LATVIJAS VIEGLATLĒTIKAS SAVIENĪBAS 
KĀRTĒJĀ KONGRESA PROTOKOLS 

 
 

2019.gada 27.martā 
Rīgas Motormuzejs, Sergeja Eizenšteina ielā 8, Rīgā, LV-1079 

 
 
Latvijas Vieglatlētikas savienības, turpmāk – LVS, kārtējo kongresu, turpmāk – 
Kongress, sasauc LVS viceprezidents Andris Smočs. 
LVS juridiskajiem biedriem par Kongresa sasaukšanu paziņots 2019.gada 13.februārī; 
par Kongresa sasaukšanu paziņots elektroniski. 
Kopējais LVS juridisko biedru skaits: 87 (ieskaitot uzņemtos un izslēgtos biedrus). 
Kongresā klātesošo LVS juridisko biedru skaits: 62. 
 
KONGRESA DARBA KĀRTĪBA 
 
10:30 – 11:00 Reģistrācija 
 
11:00 – 14:00 Kongress 
 
1. Kongresa atklāšana un LVS viceprezidenta apsveikuma runa 
2. LVS apbalvojumu pasniegšana 
3. Mandātu komisijas un balsu skaitītāju nozīmēšana 
4. Darba kārtības un reglamenta apstiprināšana 
5. Juridisko biedru apstiprināšana un izslēgšana 
6. LVS 2018. gada kongresa protokola apstiprināšana 
7. LVS 2018. gada pārskata ziņojums un ziņojums par 2018. gada budžeta izpildi 
8. Revīzijas komisijas ziņojums 
9. Debates un jautājumi par ziņojumiem 
10. LVS 2018. gada pārskata ziņojuma un 2018. gada budžeta izpildes apstiprināšana 
11. Biedru debates 
12. LVS vēlēšanas 
• Prezidenta vēlēšanas 
• 1 viceprezidenta vēlēšanas 
• 1 valdes locekļa vēlēšanas 

13. 2019. gada sezonas galvenās iezīmes un budžeta projekts 
14. Debates un jautājumi par ziņojumu 
15. 2019. gada budžeta projekta apstiprināšana 
16. LVS komisiju ziņojumi 
• Treneru padomes ziņojums 

• Jaunatnes komisijas ziņojums 
• Tiesnešu komisijas ziņojums 
• Atlētu komisijas ziņojums 
• Ētikas komisijas ziņojums 

17. Debates un jautājumi par ziņojumiem 
18. Dažādi jautājumi 
19. Nākamā LVS kongresa laika un vietas noteikšana 
20. Kongresa slēgšana 
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14:00 – 15:00 Pusdienas 
 
Reglaments: 
Ziņotājiem līdz 10 min 
Debates līdz 3 min 
 
 

1. Kongresa atklāšana un LVS viceprezidenta apsveikuma runa 
A.Smočs sveic Kongresa dalībniekus, pateicas par ierašanos un novēl produktīvu 
darbu un atklāj kongresu. Ziņo, ka kongresa laikā notiks LVS prezidenta 
vēlēšanas, uz kura amatu izvirzīts viens kandidāts – Arnis Lagzdiņš, viena 
viceprezidenta vēlēšanas, uz kura amatu izvirzītas divas pretendentes – Ludmila 
Beļikova un Laine Kreicere un viena valdes locekļa vēlēšanas, uz kura amatu 
izvirzīti trīs kandidāti – Viktors Lācis, Laine Kreicere un Edvīns Krūms. 
 
Kongresa laikā lūdz kongresa dalībniekiem būt lakoniskiem, runāt konkrēti un īsi. 
 

2. Apsveikumi 
I.Bļusina izsaka gandarījumu par atsaucību, iesūtot apbalvojamo nominantu 
kandidatūru pieteikumus, lai varētu godināt viņu ieguldīto darbu un profesionālos 
sasniegumus. Informē, ka ikvienam juridiskajam biedram bija iespēja ieteikt 
kandidātus vienā no kategorijām – biroja darbinieks, pasākumu un sacensību 
organizatori vai tehniskie darbinieki. Paziņo, ka tiks saņemti trīs apbalvojumi: 
Dacei Vizulei, Edgaram Siliņam un Aijai Lancmanei. 
Paldies visām sporta skolām un klubiem par iesaisti šajā projektā. Paldies visiem, 
kuri saņēmuši apbalvojumus. Izsaka cerību, ka apbalvojumi būs papildus 
motivācija turpmākajā darbā! 
 

3. Mandātu komisijas un balsu skaitītāju nozīmēšana 
I.Bļusina informē, ka par balsu skaitītājiem nozīmēti Oskars Garkājs un Līga 
Dzene. 
Līga Dzene informē, ka Latvijas Vieglatlētikas savienībā uz 27.03.2019. ir 85 
juridiskie biedri, izsniegti 60 mandāti. Klātesamība: 58 mandāti. 
NOLEMJ: Kongress ir lemttiesīgs. 
 
A.Smočs informē, ka LVS valde lūgusi Emīlu Jakrinu būt par Kongresa vadītāju, 
lūdz apstiprināt Emīlu Jakrinu un sākt kongresa darbu saskaņā ar Dienas kārtību. 
 

4. Darba kārtības un reglamenta apstiprināšana 
Nav saņemti priekšlikumi darba kārtības un reglamenta izmaiņām. 
Balsojums: par 59, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt darba kārtību un reglamentu. 
 

5. Juridisko biedru apstiprināšana un izslēgšana 
D.Miļkevičs informē, ka saņemti 1 (viens) iesniegums – no Ventspils maratona 
kluba par vēlmi izslēgt to no juridisko biedru statusa un lūdz balsot par 
izslēgšanu. 
Balsojums: par 59, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: izslēgt Ventspils maratona klubu no juridisko biedru statusa. 
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D.Miļkevičs informē, ka saņemti 3 (trīs) iesniegumi – no Mārupes pašvaldības, 
Kokneses sporta centra un Ozolnieku sporta skolas ar lūgumu uzņemt par 
juridiskajiem biedriem. Dod vārdu klātesošajiem juridisko biedru kandidātiem 
uzrunai – iepazīstināšana ar savu pārstāvniecību un motivāciju kļūt par juridisko 
biedru. 
D.Miļkevičs lūdz balsot par juridisko biedru uzņemšanu. 
Balsojums: par 59, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: Mārupes pašvaldību, Kokneses sporta centru un Ozolnieku sporta 
skolu vienbalsīgi uzņemt par juridiskajiem biedriem. 
 

6. LVS 2018.gada kongresa protokola apstiprināšana 
D.Miļkevičs lūdz apstiprināt 2018.gada kongresa protokolu. 
Balsojums: par 63, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt 2018.gada kongresa protokolu. 
 

7. LVS 2018. gada pārskata ziņojums un ziņojums par 2018. gada budžeta izpildi 

D.Miļkevičs informē, ka LVS sastāvā 2018.gadā bija 85 (astoņdesmit pieci) 
juridiskie biedri. Ziņo par 2018.gada budžeta izpildi. 
Informē par 2019. gada sezonas galvenajām iezīmēm un 2019.gada budžeta 
projektu. 
 
D.Miļkevičs ziņo par 2019.gada budžeta projektu, plānotajiem ieņēmumiem un 
izdevumiem, naudas līdzekļu atlikumu uz 2019.gada 01.janvāri. 

 
8. Revīzijas komisijas ziņojums 

Revīzijas komisijas vadītāja Anna Titova ziņo, ka veikusi LVS finansiāli-
saimnieciskās darbības auditu un 2019.gada 20.martā sniegts atzinums, vērtējot 
LVS saimniecisko darbību 2018.gadā labi, nolasa revīzijas komisijas ziņojumu. 
LVS sastāvā 2018.gadā bijuši 85 juridiskie biedri, juridiskās personas – sporta 
skolas un klubi u.c.. Finanšu pārskats sniedz patiesu un skaidru priekšstatu par 
finanšu stāvokli uz 2018.gada 31.janvāri. 

 
9. Debates un jautājumi par ziņojumiem 

Debates nav pieteiktas.  
 

10. LVS 2018. gada pārskata ziņojuma un 2018. gada budžeta izpildes  apstiprināšana 
D.Miļkevičs lūdz balsot par 2018.gada budžeta izpildes un gada pārskata 
apstiprināšanu. 
Balsojums: par 63, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt 2018.gada budžeta izpildes un  gada pārskatu. 
 

11. Biedru debates 
Uzstājas VSIA “Kultūras un sporta centrs “Daugavas stadions”” un Tenisa 
centrs “Lielupe” valdes loceklis Guntis Zālītis. Guntis Zālītis uzstājas viesa 
statusā, informē, ka Latvijas Vieglatlētikas veterānu asociācija nav vēl saņēmusi 
lēmumu no uzņēmuma reģistra par izmaiņām un tāpēc atsauc Latvijas 
Vieglatlētikas veterānu asociācijas izvirzīto kandidāti viceprezidenta un valdes 
locekļu amatiem Laini Kreiceri no balotēšanās LVS valdes vēlēšanās. 
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Informē par to, ka VSIA “Kultūras un sporta centrs “Daugavas stadions”” ir 
beigusies I būvniecības kārta, turpināsies II kārta, kur paredzēts uzbūvēt arī 
vieglatlētikas manēžu, kuru, ja attiecīgajā laikā nav nepieciešama vieglatlētikai, 
var pielāgot citiem sporta veidiem. 
Izsaka gandarījumu par Ētikas komisijas izveidi, bet nav neviena protokola LVS 
mājas lapā. Izsaka viedokli, vai Kongresu vajadzēja vadīt Emīlam Jakrinam un 
tas bija jāizvērtē Ētikas komisijai.  
Uzskata, ka bija jāpārliecinās, vai kādam no kandidātiem uz prezidenta, 
viceprezidenta vai valdes locekļiem nav reputācijas riski, finasiālas problēmas vai 
citi riski. 
Emīls Jakrins izsakās pozitīvi par Gunta Zālīša iecelšanu VSIA “Kultūras un sporta 
centrs “Daugavas stadions”” un Tenisa centrs “Lielupe” valdes locekļa amatos, jo 
Guntis Zālītis ir zinošs vieglatlētikas speciālists un daudzus gadus bijis LVS 
prezidents. 

 Uzstājas Limbažu un Salacgrīvas novadu sporta skolas direktore Diāna Zaļupe 
 Iesaka, ka U18 un U20 līmeņa sportistu kontaktpersonai pirmkārt būtu jābūt 

trenerim, un tikai pēc tam pašam audzēknim, jo treneris ir tā persona, kura 
koordinē treniņu – sacensību darbu. 

 Par finansiālo atbalstu uz mācību – treniņu nometnēm, rakstot vēstules, 
savstarpēji jāvienojas, kuram adresātam tās tiks sūtītas. 

 Izsakās pozitīvi par LVS semināru organizēšanu un uzdod jautājumu vai 
seminārs, kurā tika piesaistīti starptautiskie lektori, izmaksājis tik dārgi? 

 
12. LVS vēlēšanas 

Prezidenta vēlēšanas  
Emīls Jakrins informē, ka izvirzīts 1 prezidenta amata kandidāts. Vai kāds grib 
izvirzīt vēl kādu kandidātu? Priekšlikumu nav. 
Uzstājas Arnis Lagzdiņš un izsaka viedokli par savu redzējumu esošajā situācijā 
vieglatlētikā un turpmākajiem plāniem. 
Emīls Jakrins lūdz  balsot par atklātu balsojuma veikšanu: 
Balsojums: par 62, pret  0, atturas 0. 
NOLEMJ: Balsojums par prezidentu būs atklāts. 

  Balsojums: par  60, pret 0, atturas 2. 
NOLEMJ: par Latvijas Vieglatlētikas savienības prezidentu tiek ievēlēts Arnis 
Lagzdiņš 
Viceprezidenta vēlēšanas  
Emīls Jakrins informē, ka izvirzīti  2 kandidāti viceprezidenta amatam – Ludmila 
Beļikova un Laine Kreicere, bet Laines Kreiceres kandidatūra atsaukta no 
vēlēšanām. 
Emīls Jakrins lūdz  balsot par atklātu balsojuma veikšanu: 
Balsojums: par 63, pret 0, atturas 0. 

 NOLEMJ: Balsojums par viceprezidentu būs atklāts. 
 Balsojums: par 63, pret 0, atturas 0. 
 NOLEMJ: par Latvijas Vieglatlētikas savienības viceprezidenti tiek ievēlēta 
Ludmila     Beļikova. 

Valdes locekļa vēlēšanas 
Emīls Jakrins informē, ka izvirzīti  3 kandidāti valdes locekļa amatam – Laine 
Kreicere, Viktors Lācis un Edvīns Krūms, bet Laines Kreiceres kandidatūra 
atsaukta no vēlēšanām. 
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Uzstājas Viktors Lācis, pateicas Murjāņu sporta ģimnāzijai par izvirzīšanu valdes 
locekļa amatam un trenerim Gintam Bitītim par ieguldījumu viņa attīstībā. 
Sniedz ieskatu par savu darbību vieglatlētikā un Lāča sporta skolas izveidošanu, 
kura darbojas septiņus gadus un kurā trenējas 70% vieglatlētu, kā arī sportisti 
no citiem sporta veidiem pāriet uz vieglatlētiku. 
Informē, ka pastāvīgi sadarbojas ar pašvaldībām (Saldus, Liepāja). Pateicas 
atbalstītājiem par finansiālo atbalstu. 
Informē, ka darbojas LVS Jaunatnes komisijā un Treneru padomē. Laba 
sadarbība izveidojusies ar Ministru prezidentu K.Kariņu un Izglītības ministri 
I.Šuplinsku par atbalstu vieglatlētikai.  
Uzstājas Edvīns Krūms, informē, ka no 2004. līdz 2014.gadam bijis LVS izlases 
galvenais treneris, pašlaik ir Carnikavas pašvaldības Sporta stratēģijas nodaļas 
vadītājs. Ir aktīvs treneris, audzēkņi pārstāv Latvijas izlasi dažādās vecuma 
grupās. 
Emīls Jakrins informē, ka balsošana par valdes locekļa kandidātu būs aizklāta. 
Balsojums: par Edvīnu Krūmu 39 balsis, par Viktoru Lāci 24 balsis 
NOLEMJ: par Latvijas Vieglatlētikas savienības valdes locekli ar 39 balsīm tiek 
ievēlēts Edvīns Krūms. 
 
Emīls Jakrins aicina Arni Lagzdiņu kā ievēlēto LVS prezidentu teikt runu. 
A.Lagzdiņš pateicas visiem par balsojumu, informē par savu redzējumu par LVS 
pārvaldību, par LVS integrāciju EAA.  
Uzstājas Einārs Fogelis, LSFP prezidents, sniedz informāciju, ka vairākus gadus 
strādājis kopā ar Arni Lagzdiņu, kurš ir augsta līmeņa finanšu speciālists un kopā 
būs daudz darba jaunu risinājumu meklēšanā. Pārvaldes jautājums aktuāls visā 
sporta nozarē, jāpaaugstina sporta nozares statuss. Aktuāls ir jautājums par 
Izglītības un zinātnes ministrijas plānoto treneru sertificēšanas noteikumiem.  
Informē, ka LSFP un LOV vienmēr ir atvērta jaunām iecerēm un sadarbībai. 
 

13. 2019.gada sezonas galvenās iezīmes un budžeta projekts 
D.Miļkevičs informē par 2019.gada sezonas galvenajām iezīmēm un budžeta 
projektu 2019.gadam. Galvenās sezonas sacensības – Eiropas komandu 
čempionāts un Pasaules čempionāts Dohā, kas notiek neierastā laikā, no 
27.septembra līdz 6.oktobrim. Programmu “Bērnu vieglatlētika” kopš pagājušā 
gada Latvijā īsteno Latvijas Vieglatlētikas savienība kopā ar uzņēmumu “Maxima 
Latvija” un Latvijas Sporta federāciju padomi. Līdz šim organizēti gan aizraujoši 
sporta festivāli bērniem, gan izglītojoši semināri pedagogiem, un arī šogad 
turpināsies darbs pie tā, lai programmu padarītu vēl pieejamāku un populārāku 
visās Latvijas mācību iestādēs. 
2019.gadā samazinājies finansējums gan no LOK, gan LSFP, kā arī ziedotāju 
skaits, sakarā ar nodokļu sistēmu. Budžeta deficīts 2019.gadā sastāda 141 
674,06 EUR.  
Informē, ka notikusi tikšanās ar Ministru prezidentu A.K.Kariņu un Izglītības un 
zinātnes ministri Ilgu Šuplinsku, lai pārrunātu esošo situāciju vieglatlētikā un 
turpmāko sadarbību. 

14. Debates un jautājumi par ziņojumu 
Debates nav pieteiktas. 
 

15. 2019.gada budžeta projekta apstiprināšana 
E.Jakrins lūdz balsot par 2019.gada budžeta projekta apstiprināšanu. 
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Balsojums: par 63, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt 2019. gada budžeta projektu. 

 

16. LVS komisiju ziņojumi 
Treneru padome – ziņo Mārcis Štrobinders, informē, ka gada laikā notikušas trīs 
Treneru padomes sēdes, aktīvs treneru apmeklējums. Novēl veiksmi 
prezidentam, birojam un aicina visus aktuālos jautājumus risināt atklāti. 
Jaunatnes komisija – ziņo Artūrs Priževoits, notikušas divas Jaunatnes komisijas 
sēdes no 2018.gada septembra līdz 2019.gada martam. Informē, ka komisijas 
locekles S.Keiseles vietā komisijā ievēlēts R.Maķevics. 
Atlētu komisija – Atlētu komisijas locekle Agnese Pastare demonstrē prezentāciju, 
informējot par aktualitātēm. Gunta Vaičule ievēlēta par LOK Atlētu komisijas 
vadītāju un Jānis Leitis ievēlēts Eiropas atlētu komisijā. 
Ētikas komisija – ziņo Biruta Grantiņa un informē par galvenajiem uzdevumiem 
un saņemtajiem iesniegumiem. Kopš 2017.gada notikušas trīs komisijas sēdes. 
Jāstrādā pie audzināšanas jautājumiem gan treneru, gan audzēkņu. Informē, ka 
saņemta viena sūdzība. 
Tiesnešu komisija – ziņo Zigurds Kincis, informē par labu sadarbību ar Sacensību 
direktoru Lauri Madžulu. Notikuši daži tiesnešu semināri, pirms sacensībām notiek 
instruktāža un pārrunas ar konkrēto sacensību tiesnešiem. Nepieciešama 
pēctecība tiesnešu darbā un atalgojuma paaugstināšana pēc iespējamības. 

 
17. Debates un jautājumi par ziņojumiem 

Debates nav pieteiktas. 
 

18. Dažādi jautājumi 
 Jautājumu nav. 
 
19.  Nākamā Kongresa laika un vietas noteikšana 

A.Smočs informē, ka  2020.gadā kongress notiks 25.martā, Rīgā. 
 
20. Kongresa slēgšana 

A.Smočs slēdz Kongresu. 
 
Kongresu slēdz 13.40 
 
 
 
LVS viceprezidents       A.Smočs 
 
 
 
Protokolētājs        D.Migala 


